
PROTOKOLL nr 11

vid sammanträde den 8/9 1958 i Djurgårdens Idrotts
förenings överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Eckerbrant, Rinman, Lövdahl, Norén 
och Liliequist

Förhindrad: Nordlund.

Protokollsjustering:
§ 78.

Föredrogs protokoll nr 10 av den 11/8/58, vilket godkändes i föreliggande 
skick.
Skidfrågor:

§ 79.
Då anledning fanns förmoda, att stiltjen inom skidsektionen kommit för 

att stanna, uppdrogs åt kontaktmannen från ÖS, Norén, att försöka få fart 
på sektionsordf. Jäderholm och med honom efterhöra hur arbetena med upprust
ningen av skidstugan fortskred, _bl.a. intresserade det ÖS att erfara om 
de järnskodda luckor, som man tidigare gjort överenskommelse om, monterats 
upp på fönster- och dörrplatser till förhindrande av nya inbrott.
Bordtennis-lotteri:

§ 80.
Rapporterade Norén att det planerade lotteriet i anslutning till DIF:s 

SM-arrangemang i bordtennis 1959 var klart i princip.
Nytt SM-tecken:

§ 81.
Meddelade ordföranden, att föreningens anhållan via Svenska Ishockey

förbundet till RF om att ett 16:e SM-tecken skulle tilldelas Djurgården 
numera bifallits, varför sektionsstyrelsen sluppit vägande på guldvåg 
av två jämnbördiga spelare. Arne Bohman och Bertz Zetterberg tilldelades 
därmed SM-tecken nrs 15 och 16.
Ekonomiska föreningen:

§ 82.
Upplyste sekreteraren, att registreringshandlingarna för Djurgårdens 

IF:s ekonomiska förening upa. ännu ej insänts till ÖÄ för nyregistrering 
men att så skulle ske inom den närmaste tiden. Betonades att ärendet bråds
kade i och för inregistreringen av klubbmärket.

Istider på Stadion:
§ 83.

Meddelade ordföranden, att ishockey- och bandysektionerna överenskommit 
att söka följande träningstider på Stadion kommande vintersäsong: 
ishockey: måndag, onsdag, fredag kl. 18-20 
bandy: tisdag, torsdag kl. 19-20, allt med möjligheter till vissa
byten sektionerna emellan.

I anslutning härtill beslöts meddela konståkningssektionen, att denna 
skall direkt till Stadion ansöka om egna träningstider.

Pressombudsman:
§ 84.

På förekommen anledning tog ordföranden upp en diskussion om lämplig
heten av att utse en pressombudsman inom föreningen. Sekreteraren avrådde, 
men sammanträdet beslöt att i annat sammanhang undersöka frågan.
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Fritidsmedel:
§ 85.

Mod anledning av en framställning från handbollssektionen om erhållande 
av förskott på anslag beslöts meddela sektionen, att en del av dess inne- 
stående fritidsmedel kunde få disponeras.

Godkänd overall:
§ 86.

Brottningssektionen presenterade ett förslag till en nykomponerad over
all, som närmast var avsedd som parad-dräkt. Sedan överstyrelsens skön
hetsråd ansett sig kunna godkänna färgkompositionen, beslöts ge sektionen 
rätt att låta tillverka denna overall med rätt för även andra sektioner 
att använda densamma.

Ishockeyturné: § 87.
Meddelades att ishockeysektionens underhandligar på turnéplanet inte 

lett till några säkra resultat ännu annat än att en kort utflykt till 
Hamburg skymtade som enda realitet.

Ishockeykassör:
§ 88.

Diskuterades med ishockeykassören Lars Lindgren dennes avsikter att 
under vissa förhållanden lämna sektionsstyrelsen. Lovade denne att ytter
ligare något överväga sitt ställningstagande.

Under hand lämnades vissa ekonomiska rapporter visande bl.a. från tur
neringen om Ahearne cup att ett tämligen hyggligt kassanetto var att på
räkna .
Sektionernas anslag:

§ 89.
Beslöts från sektionerna infordra anslagsbehov med botonande av att 

på grund av föreningens hårt trängda ekonomiska läge yttersta sparsamhet 
måste iakttas och endast absoluta minimibehov för driftens igånghållande 
kunde ifrågakomina.


